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امام جمعه لامرد:

تنها راه نجات ما در جنگ ترکیبی توسل به شهداست
امام جمعه لامرد در مراسم یادواره ۲۳ شهید شرق شهر لامرد گفت: تنها راه نجات ما در جنگ ترکیبی توسل به شهدای عزیز و رها نکردن خیمه ولایت

است.

به گزارش خبرنگاران گروه جامعه گزارش خبر، مراسم یادواره ۲۳ آلاله خونین بال بخش مرکزی از روستای کره موچی تا پنگرویه با حضور امام جمعه
لامرد، فرماندهی ناحیه مقاومت بسیج سپاه لامرد، جانشین انتظامی لامرد، دادستان و رییس دادگستری لامرد و تنی چند از دیگر مسولین محلی و

خانواده های شهدا و آحاد مردم در حسینیه کره موچی بخش مرکزی شهرستان لامرد برگزار گردید.

در این مراسم باشکوه شهدایی، حجت الاسلام محمدجواد آزاد امام جمعه شهرستان لامرد ضمن تسلیت ایام فاطمیه بر پیروی از دستورات و فرامین
مقام معظم رهبری تاکید کرد و گفت: امید است در زیر چتر ولایت، علمدار خوبی باشیم و حضرت زهرا (س) اولین شهیده راه بصیرت و ولایت است و

شهدای عزیز ما ادامه دهنده راه صدیقه کبری بوده اند.

وی گفت: میدان های جنگی که در دنیا وجود دارد کمتر از میدان جنگی که حضرت زهرا در آن وجود داشت نیست زیرا حضرت زهرا در جنگی بودند که
هیچ کس در آن زمان در عرصه ولایت نبود که به دفاع از ولایت برخیزد و در این میدان زن و مرد فرقی نمی کند مهم این است مسیر را گم نکنیم.

وی ادامه داد: حضرت زهرا به تنهایی در دل شب به خانه انصار می رفت تا آنها را مجاب و قانع کند که حق ولایت با امیرالمومنین است و میدانی که در
آن قرار گرفته میدان ولایت است.

وی افزود: تک تک ذهن های ما از حجمه ها و مطالب دشمن پر شده است و دقیقا میدانی هستیم که حضرت زهرا در آن قرار گرفته بود و در آن زمان
کسی جز حضرت زهرا(س) تشخیص نداد.

امام جمعه لامرد با بیان این مطلب که در جنگ ترکیبی قرار گرفته ایم و فقط کسانی که بینش زهرایی و فاطمی دارند می توانند وارد میدان شده و آن
را درک کنند اظهار کرد: در این جنگ ترکیبی، جنگ نظامی، کشته و کشتار، جنگ سایبری و جنگ شناختی و ادراکی وجود دارد که باید چشم و گوشمان

به ولی و امام جامعه باشد تا راه را گم نکنیم.

وی، با بیان این موضوع که دشمن به دنبال تسخیر قلب ها است و در خیلی از زمان ها همانند جریان ثقیفه موفق بوده تاکید کرد: در این جنگ نابرابر
تنها کسی که می تواند کمک کند شهدا هستند، زیرا شهدا زنده های واقعی اند و تک تک آنان این اقتدار و عظمت و پیشرفت را بوجود آورده اند.

او ادامه داد: دشمن بر علیه افکار و اعتقادات ما باجدیت تمام ایستاده و نباید آن را دست و کم گرفت و این شهدا هستند که می توانند به ما کمک
کنند تا این مشکلات ذهنی و افکار و باورهای غلطی که اذهان را به هم ریخته درست کند.

وی تاکید کرد: دشمن در تمامی عرصه ها باخته است و تک تک ماها می توانیم عمارها باشیم و تبیین و روشن کنیم و خانواده شهدا نیز عمارگونه به
میدان بیایند.

گفتنی است؛ این مراسم که با حضور خانواده شهید مدافع حرم شهید روح الله قربانی برگزار گردید، حاج محمد امیری از یادگاران دفاع مقدس از شیراز به
روایت گری پرداخته، همچنین حجت الاسلام محمودابادی از قم نیز به مدیحه سرایی پرداختند.

مجتبی اله وردی خواننده "القدس لنا" از تهران به اجرای زیبای این سرود پرطرفدار پرداختند.


